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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit rendelt az Antenna Hungária Zrt. és kitől?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyik hírportál közérdekű adatigényléssel hozzájutott ahhoz a szerződéshez, amelyet az állami
tulajdonú Antenna Hungária kötött a Magno Studio Kft.-vel egy Digitális Akadémia című sorozat
elkészítésére, amely 50, egyenként 5 perces kisfilmből áll, és az ára 250 millió forint. Jelentősebb
matematikai fölkészültség nélkül is megállapítható, hogy az AH a filmek minden egyes percéért
egymillió forint közpénzt fizet ki.

Külön pikantériája a dolognak, hogy a Magno Studio Kft.-t nem egészen öt éve jegyezték be, nettó
árbevétele már működése első évében 2.5 milliárd forint volt, ami már két év múltán, tavalyelőtt
meghaladta a 14 milliárd forintot, és ez tavaly is megismétlődött. A cég mindössze hat munkatárssal
dolgozik, és jóformán semmit sem lehet tudni róla azon kívül, hogy bevételének igen jelentős része
közpénzes megbízásokból származik: a Szövetség a Nemzetért Alapítvány a Hungarocontrol Zrt., a
CÖF az MVM Zrt. támogatásából fizetett a Kft-től megrendelt anyagokért, de kapott százmilliós,
olykor  milliárdos  megrendeléseket  Rogán-Gaál  Cecilia  jelentős  állami  támogatással  kitömött
sportrendezvényeitől, a Miniszterelnöki Kabinetirodától, a Magyar Bírósági Végrehajtói Kartól és a
2018-as választást megelőző kormányzati propagandakampány szervezőitől is. Hab a tortán az a
csaknem 150  milliós  támogatás,  amit  a  cég  ismeretlen  okból  ellenszolgáltatás  nélkül  kapott  a
Szerencsejáték Zrt.-től.

Kérdezem tehát miniszter urat:

1. Mi az az említett Digitális Akadémia című sorozat és milyen céllal rendelte az AH? 

2. Hirdettek-e közbeszerzést? 

3. Amennyiben nem, kaptak-e fölmentést és kitől? 



4. Amennyiben igen, kik pályáztak még és milyen ajánlattal?

5.  Hogyan  hárítható  el  fentiek  ismeretében  az  a  gyanú,  hogy  a  Magno  Studio  Kft.  egyike  a
közpénzek magánzsebekbe irányítására létrehozott fedőcégeknek?

6. Ennek további  leplezésére irányul-e az alaptörvény 9.  módosításával hatályba léptetni kívánt
azon rendelkezés, ami az állami cégek kiadásait kiveszi a közpénz fogalma alól? 

7. Önök már tényleg nem szégyellnek semmit? 

Budapest, 2020. november 23.
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